
Hoe woke is onze provincie?

JA21 Fryslân op social media

Waar plaatsen we de eerste kerncentrale
van Fryslân?

Beleidsbrief landbouw, voor boer én natuur!

Blijft LC wel bij de feiten?

Volg JA21 Fryslân:

 

De Leeuwarder Courant schreef deze maand over een
aangenomen amendement van de PVV en JA21 als mede-
indiener om Fryslân te laten sturen op een wolvenvrije
toekomst. Bij LC vond men dit echter “scoren voor de bühne”.
Klopt dat wel? Laten we de zaken even rechtzetten. 
Dit amendement is geen loze belofte of bühnepolitiek.
Provinciale Staten hebben met een meerderheid besloten 
dat Fryslân moet voorsorteren op een toekomst zonder
wolven(overlast). Dat doen wij met inachtneming van de
huidige Europese afspraken, maar in alle relevante
beleidstukken gaan wij sturen op een wolvenvrije provincie.

Maarten Goudzwaard bij het Nijsfoarum
Onze fractievoorzitter Maarten Goudzwaard was te gast bij het
Nijsfoarum op Omrop Fryslân, waar hij in gesprek ging met
GroenLinks/PvdA-Kamerlid Habtamu de Hoop en CDA-
wethouder Maaike Prins. 

Wie het heeft gemist, kan het terugkijken en luisteren via
Omrop Fryslân of Spotify.

Tijdens ons event over kernenergie gingen we met expert
Mathijs Beckers in gesprek over de toekomst van de Friese
energievoorziening. De conclusie was helder: kleine
kernreactoren (SMR’s) kunnen zorgen voor stabiele,
betaalbare energie én een oplossing bieden voor netcongestie. 

Terwijl het college afwacht en het IPO blijft hangen in
praatgroepjes, neemt JA21 Fryslân het voortouw. Onze
aangenomen motie uit november 2023 vraagt om werk te
maken van een locatieonderzoek. Vanuit de gedeputeerde 
blijft het stil, dus zijn wij maar vast begonnen! 
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Bij de behandeling van de
beleidsbrief landbouw is onze
motie ‘Renure als kans’
aangenomen. Renure is een
bewerkte vorm van dierlijke mest
die als vervanger voor kunstmest
kan worden gebruikt. Dit geeft
boeren meer ruimte om mest op
hun eigen land te benutten en
vermindert de afhankelijkheid van
kunstmest. Daarnaast werd onze
motie voor een onderzoek naar
aanleg van veelzijdige voederhagen
op boerenland aangenomen. Een
maatregel die niet alleen goed is
voor de biodiversiteit, maar ook
voor het Friese landschap en de
aantrekkelijkheid daarvan. Zo
maken wij Fryslân beter én groener,
terwijl boeren gewoon kunnen
blijven boeren.

Uit recente Kamervragen van Joost Eerdmans bleek dat
ministeries jaarlijks miljoenen euro’s uitgeven aan diversiteit-
en inclusiebeleid. Denk aan trainingen over ‘gender in conflict’
en boottochten over het Nederlandse slavernijverleden. Hoe zit
dat in onze provincie? Wordt hier ook budget verspild aan dit
soort projecten? JA21 Fryslân heeft hierover vragen gesteld
aan het college. Welke initiatieven worden gefinancierd? Welke
bedragen zijn hiermee gemoeid en vooral, wat levert het op?
Meer hierover in de nieuwsbrief van februari!


